Messages of Support for AR Charitable Foundation Scholarship Scheme 保險業界支持「德和慈善基金獎學金計劃」感言

Hong Kong Federation of Insurers

As an industry body representing the majority insurance companies, HKFI is committed to advance and promote the development of the insurance business in Hong Kong. HKFI is delighted to see the launch of the AR Charitable Foundation Scholarship Scheme for undergraduate students of the Risk and Insurance Management Programme at Lingnan University. With generous financial, academic and professional support to the awardees, we believe the AR Charitable Foundation Scholarship Scheme will help nurture young talent of high calibre and with strong aspirations to join the industry and excel in their careers. We look forward to welcoming more bright, committed young graduates to join the profession, and working with them to enhance professionalism of and thus public confidence in the insurance industry.

Thomas Lee Chairman Hong Kong Federation of Insurers

香港保險業聯會作為香港保險公司的行業代表機構,一直致力推動及促進香港保險業的發展,欣悉嶺南大學專為風險及保險管理學本科生成立「德和慈善基金獎學金計劃」,而此獎學金將為得獎學生提供優厚的財政、學術及專業支援,相信有助培育能力卓越、態度積極的青年人,吸引他們投身保險行業,開創及建立自己的事業。我們期望更多優秀、具抱負的年輕畢業生加入保險業,並與他們攜手合作,進一步提升保險業的專業水平,加強公眾人士對業界的信心。

香港保險業聯會 李滿能主席

Hong Kong Society of Certified Insurance Practitioners

Insurance plays an important role in Hong Kong's economy and contributes over 11% of GDP annually. This is a sector in which one can develop a prosperous career. The AR Charitable Foundation Scholarship Scheme provides awards to students during their insurance studies, including valuable opportunities for selected students to attain Master's degrees abroad. This is a great track for you to become an insurance professional. The HKCIP is prepared to provide assistance wherever it can, and works closely with the Scheme and Lingnan University to support students. If you equip yourself with the right qualifications, the insurance industry will be there for you.

Tony Mak President Hong Kong Society of Certified Insurance Practitioners 保險業在香港經濟中扮演著重要角色,佔每年本地生產總值的百分之十一以上。這是一個能讓人建立豐盛職業生涯的行業。德和慈善基金獎學金計劃為修讀保險學的學生而設,當中包括為經過選拔的學生提供修讀海外碩士學位的寶貴機會。這會是您成為專業保險從業員的一條極佳途徑。香港保險師公會將提供協助,與計劃緊密合作,支持嶺南大學學生。如果您獲得合適的資格,保險業的大門將會為您而開。

香港保險師公會 麥永光會長

The Insurance Institute of Hong Kong

The Insurance Institute of Hong Kong is excited by the establishment of this important scholarship. The insurance industry in Hong Kong continues to grow and is a cornerstone of the Hong Kong economy. A career in the insurance industry offers a multitude of opportunities and the best way to enter this global industry is through university study. The IIHK fully supports the establishment of this scholarship and the great work being done by Lingman University to promote the insurance industry and supporting students to complete the degree and enter the industry. The IIHK is excited to be working with Lingman University to help students transition from student life into the industry and further professional development.

The Insurance Institute of Hong Kong

香港保險學會很高興得悉這項重要的獎學金得以成立。本港保險業持續增長, 是香港經濟的重要基石。從事保險業,能開拓多方面事業發展的機會,而投身 這個全球行業的最佳途徑,正是在大學修讀相關學科。香港保險學會全力支持 成立這項獎學金,以及領南大學在推廣保險業、支持學生完成學業並投身業界 所作的努力。香港保險學會期待與嶺南大學攜手合作,在適應業界的工作環境 和專業發展兩方面,為畢業生提供協助。

香港保險學會

###